
PROTOKÓŁ  NR XXVI/2009

z sesji Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 19 października 2009r.

odbytej w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji w Zaniemyślu. Na ogólną liczbę 
15  Radnych  w sesji udział wzięło 14 Radnych. Ponadto w sesji udział wzięli : pracownicy Urzędu 
Gminy, sołtysi i mieszkańcy gminy. Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego 
protokołu sołtysów Nr 2.

Porządek obrad przewiduje :

1. Otwarcie sesji.
2. Powitanie radnych i zaproszonych gości.
3. Stwierdzenie quorum radnych.
4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji.
5. Informacje Wójta Gminy.
6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 2008/2009 w szkołach.
7. Interpelacje radnych i zapytania organów pomocniczych gminy. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :

a) miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenów  rekreacyjnych  przy 
ulicy Raczyńskiego w Zaniemyślu,

b) wymagań,  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca  ubiegający  się  o  zezwolenie  na 
odbieranie  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  oraz  na  opróżnianie 
zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych,  na terenie Gminy Zaniemyśl 
należącej do Porozumienia Międzygminnego w Jarocinie zawartego w dniu 07 października 
2008r., 

c) przeznaczenia  do sprzedaży nieruchomości rolnej położonej w miejscowości Jeziory 
Wielkie,

d) wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
e) zmiany uchwały Nr XVII/141/2008 z dnia 6 października 2008r. w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie Powiatowi Średzkiemu pomocy finansowej na rok 2009, 
f) wyrażenia zgody na udzielenie Powiatowi Średzkiemu pomocy rzeczowej w 2010 roku, 
g) zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2009, 
h) przyjęcia  na  2010  rok  „Rocznego  Programu  Współpracy  Gminy  Zaniemyśl  z 

organizacjami  pozarządowymi    oraz  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku 
publicznego na terenie Gminy”,

i) utworzenia samorządowej instytucji kultury – Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji 
w Zaniemyślu, 

j) opłat  za  usługi  komunalne  świadczone  przez  Zakład  Gospodarki  Komunalnej  w 
Zaniemyślu,

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
10. Wolne głosy i wnioski.
1. Zamknięcie sesji. 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Alina Frąckowiak.

Ad.2. Przewodnicząca powitała przybyłych na sesję radnych i gości.
Następnie przedstawiła porządek obrad.
Wójt – zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie miejscowego 
planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenu  mieszkaniowo  –  letniskowego  w  Zwoli,  Gm. 
Zaniemyśl jako punkt 8k
Radny Heimann S. – zawnioskował o usunięcie z porządku obrad sesji projektu uchwały w pkt. 8a tj. 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenów  rekreacyjnych  przy  ulicy 
Raczyńskiego w Zaniemyślu ze względu na rozstrzygnięcia jakie dotyczą części 1ML  



Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Alina  Frąckowiak przeprowadziła  głosowanie  w  sprawie 
wniosku zgłoszonego przez Wójta. W wyniku głosowania jawnego 13 Radnych opowiedziało się za 
wnioskiem zgłoszonym przez Wójta
Wójt  – w  związku  z  wnioskiem Radnego  Heinana  powiedział,  żeby  projekt  uchwały  w sprawie 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenów  rekreacyjnych  przy  ulicy 
Raczyńskiego  w  Zaniemyślu  utrzymać  w  porządku  obrad,  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniu  komisji  w  dniu  12  października  br.  Wójt  wyjaśnił,  że  tereny  oznaczone  na  mapie 
symbolem 2 ML i 3 ML są terenami mienia komunalnego. Uchwała podjęta w tej formie zabezpieczy 
dalsze podziały terenów 
Radny Heimann S. – powiedział, że nie przekazano szczegółów  na temat terenu oznaczonego 1ML, 
na którym wydzielono 8 działek 
Wójt – odpowiedział, że w trakcie prac nad tym planem informowałem Radę, że w terenie 1 ML – 
dawne pole namiotowe, została w Urzędzie wydana decyzja podziałowa na część tego terenu , taką 
informację na wspólnej Komisji Rady Gminy podano. Zapisy w przedmiotowym planie zabezpieczą 
przed dalszymi podziałami.
Radna Ritter W. – powiedziała, że podziela wypowiedź Radnego Heimanna, w Internecie – 10 lipca 
br.  była  już  informacja  o  sprzedaży  łącznie  z  mapką,  którą  otrzymaliśmy  1,5  tygodnia  temu,  są 
informacje, zanim Rada podejmie jakiekolwiek decyzje 
Wójt – wyjaśnił, że w trakcie opracowań i przystąpienia do opracowania planu miejscowego jeden ze 
współwłaścicieli działek zwrócił się o decyzję administracyjną tzn. o decyzję podziałową, zgodnie z 
prawem administracyjnym została podjęta decyzja o podziale części tego terenu – o czym była mowa, 
niezależnie od prac nad planem miejscowym, podziały zgodnie z prawem zostały na jednych z tych 
działek dokonane
Radca Prawny –  poprosił Radnego Heimanna o uzasadnienie w sposób szerszy wniosku dlaczego 
domaga się i wnioskuje o wycofanie projektu uchwały oznaczonej w porządku obrad jako 8a, każdy 
wniosek  jeżeli  zostaje  zgłoszony  wymaga  formalnie  uzasadnienia.  W związku  z  powyższym  aby 
formalności stało się zadość poprosił Radnego o uzasadnienie takiej decyzji 
Radny Heimann S. – „ informacje jakie Radni otrzymali na wspólnym posiedzeniu w sprawie były 
bardzo enigmatyczne, na pytanie czy ten teren ma jakieś zastrzeżenia, nawet poprzednio były ustalenia 
Rady,  że  ma  to  być  zabezpieczenie  hipoteczne  przed  podziałami,  sprawa  kluczowa   czy  Rada 
podejmując uchwałę o przystąpieniu do opracowania planu tego terenu miała na względzie poniesienie 
kosztów budżetowych, ale uporządkowanie terenu, czym się zgadzał również Wójt i zabezpieczenie 
terenu przed podziałami na drobne działki” Radny powiedział, że jest zbyt poważna sprawa.
Wójt –  powiedział, że zgadza się, że wnioskując o podjęcie prac nad planem miejscowym dla tego 
terenu, gdzie są zlokalizowane ośrodki był taki zamiar żeby po przyjęciu planu miejscowego uniknąć 
podziału, w trakcie prac były wnioski właścicieli,  w terenie 4ML przed uchwałą, w ramach prawa 
jeden z właścicieli złożył  również wniosek  o podział – wniosek ten został odrzucony.  Powiedział 
również, że tydzień temu Radna Ritter  wnioskowała aby więcej działek wydzielić w terenie 1ML, 
dzisiaj Pani Radna zmienia zdanie inne ma spojrzenie na ten teren. Wójt powiedział, że również miał 
wątpliwości do pierwotnego zapisu planu miejscowego żeby wydzielać działki 1 100 m2 zostało to w 
ubiegły poniedziałek powiększone. Prace nad planem trwały 20 miesięcy, oczywiście rada podejmie 
decyzję odnośnie tej uchwały,  ale na ten czas ta uchwała zabezpiecza przed kolejnymi podziałami, 
wszystko co z ze strony Urzędu było do zrobienia – zapisy w uchwale zabezpieczają Urząd. 
Radna  Ritter  W.  –  wyjaśniła,  że  prawdą  jest  to  co  Wójt  powiedział  –  miała  takie  zamiary, 
wypowiadając się w sprawie miała na myśli nie ilość działek ale fakt przebiegu informacji 
Radca  Prawny –  powiedział,  że  zgodnie  z  §  59 statutu Gminy  Zaniemyśl  poprosił  o  poddanie 
głosowaniu wniosek najdalej idący, Pani Przewodnicząca oceni który wniosek jest najdalej idący – 
wniosek radnego Heimanna czy wniosek Wójta Gminy Zaniemyśl 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Alina  Frąckowiak przeprowadziła  głosowanie  w  sprawie 
wniosku zgłoszonego przez Radnego Heimanna – o skreślenie z porządku obrad punktu 8a, w wyniku 
głosowania  jawnego  3  Radnych  opowiedziało  się  za  wnioskiem  zgłoszonym  przez  Radnego 
Heimanna, 7 Radnych było przeciw, a 4 Radny wstrzymało się w głosowaniu 



Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Alina  Frąckowiak ponownie  odczytała  porządek  obrad 
zaczynając od punktu 8 po czym przeprowadziła głosowanie – w wyniku głosowania Rada przyjęła 
jednogłośnie porządek obrad przedstawiony po zmianach

Ad.3. Przewodnicząca  stwierdziła  quorum  radnych  wymagane  do  podejmowania  prawomocnych 
uchwał. 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Protokół z obrad poprzedniej sesji – za przyjęciem 12 Radnych, 2 wstrzymujący, 

Ad.5. Informacje Wójta Gminy 

Pani  Przewodnicząca,  Wysoka  Rado,  Szanowni  Państwo  (  na  wstępie  Wójt  poinformował,  że 
obrady sesji zostały przeniesione do gościnnej świetlicy szkolnej ze względu na awarię pieca, która 
trwa  już  od  tygodnia,  dzisiaj  montowany  jest  nowy  kocioł  węglowy,  ponadto  poinformował 
zebranych, że dnia dzisiejszego w Urzędzie praca przebiegała na dwie zmiany, część pracowników 
przyszła do pracy na 4 godziny,  poczym nastąpiła zmiana ze względu na temperaturę panującą w 
Urzędzie ) 

Informacja o zmianach w mieniu komunalnym 

1. w  dniu  18  września   2009r.  wydałem  zarządzenie  Nr  182  w  sprawie  ogłoszenia  wykazu 
nieruchomości przeznaczonych do wynajęcia w drodze bezprzetargowej. Wykaz obejmuje:

• lokal    użytkowy Nr  1    o  łącznej    powierzchni   34  m2   mieszczący   się  w budynku 
położonym w Zaniemyślu przy  ul. Średzkiej 9      
lokal   użytkowy Nr 2   o łącznej   powierzchni  44 m2  na działce nr  geodezyjny  122/6, 
zapisanej w księdze wieczystej KW 

• garaż Nr 2 o pow. użytkowej 18m2 na działce nr ew. 123/3 położonej w miejscowości   
    Zaniemyśl, zapisanej w księdze wieczystej KW 8592 na rzecz Gminy Zaniemyśl 

• garaż Nr 3 o pow. użytkowej 18m2 na działce nr ew. 123/3 położonej w miejscowości   
    Zaniemyśl, zapisanej w księdze wieczystej KW 8592 na rzecz Gminy Zaniemyśl 

Wyżej  wymienione  pomieszczenia  przeznaczone  są  do wynajęcia  na rzecz  Państwowej  Straży 
Rybackiej  z  przeznaczeniem  na  posterunek  rejonowy   oraz   Rewiru  Dzielnicowych  Policji. 
Umowy najmu zostaną podpisane z dniem 1 listopada br.  Stawka miesięcznego czynszu wynosi 
1zł./m2.

2. w dniu 21 września br. przeprowadzono przetarg ustny  nieograniczony na wydzierżawienie 
nieruchomości rolnej położonej w obrębie geodezyjnym Kępa Wielka - działka o nr ew. 272 
obszaru 2,5818ha.  Do przetargu przystąpił  jeden oferent.  Cena wywoławcza nieruchomości 
jako  stawka rocznego czynszu dzierżawy wynosiła 10,64q pszenicy, w przetargu osiągnięto 
wartość  10,84q  pszenicy.  Umowa  dzierżawy  na  okres  3  lat  została  podpisana  z  dniem 1 
października br. 

3. ogłoszony  na  dzień  18.09.br  przetarg  na  sprzedaż  działek  w  miejscowości  Lubonieczek  i 
Zwola zakończył się wynikiem negatywnym z uwagi na brak wpłat wadium. W stosunku do 
tych nieruchomości zostanie ogłoszony kolejny przetarg.

4. w  miesiącu  wrzesień  br.  w  referacie  rolnictwa  przyjmowano  wnioski  o  zwrot  podatku 
akcyzowego  zawartego w cenie  oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji  rolnej. 
Wpłynęło  112  wniosków.  Obecnie   wydawane  są  decyzje  administracyjne,  określające 
wysokość należnego zwrotu. Wypłata środków nastąpi w miesiącu listopad, po otrzymaniu na 
cel  dotacji.



5. w dniu 12 października br zakupiono 270 drzewek i krzewów z przeznaczeniem do nasadzeń 
na gruntach mienia komunalnego. Nasadzeń dokonano na terenie hydroforni w Polwicy i w 
Zaniemyślu  na terenie plaży gminnej w miejscach przeznaczonych na zieleń.

Informacje z zakresu Zakładu Gospodarki Komunalnej

W okresie międzysesyjnym Zakład Gospodarki Komunalnej w Zaniemyślu zakończył budowę sieci 
wodociągowej do Leśnictwa Zwola. W ubiegłym tygodniu odbył  się odbiór końcowy,  inwestorem 
była Gmina Zaniemyśl wykonawcą Zakład Gospodarki Komunalnej w Zaniemyślu, otrzymano na ten 
cel środki z Nadleśnictwa Babki w wysokości 150 tys. zł. Poza tym Zakład usuwał awarie przyłączy 
wodociągowych,  oczyszczono  i  wymyto  przepompownię  przy  ul.  Kochanowskiego,  Plażowej  i 
Chłapowskiego  w  Zaniemyślu,  usunął  awarię  kanalizacji  przy  ul.  Działkowej  w  Zaniemyślu. 
Wykonano budowę trzech przyłączy wodociągowych w miejscowości Zwola oraz pobudowano sieć 
wodociągową  na  ul.  Grzybowej  w  Zwoli.  Utrzymywano  tereny  dróg,  oczyszczalni  ścieków, 
porządkowano pobocza Zaniemyśla i okolicznych terenów. 

Informacje z zakresu oświaty 

1. w  dniu  13.10.2009r.  w  GOK  i  R   odbyła  się   uroczystość  związana  z  Dniem  Edukacji 
Narodowej.   Organizatorem akademii  w roku bieżącym było  Przedszkole  Samorządowe w 
Zaniemyślu, które przygotowało część artystyczną wykonaną przez dzieci e.

W trakcie uroczystości wręczono nagrody Wójta Gminy, które w roku bieżącym otrzymali :
- Pani  Ewa  Abramczewska  -  nauczyciel  Zespołu  Szkoły  Podstawowej  i  Gimnazjum  w 

Zaniemyślu,
- Pani Maria Kujawiak - nauczyciel Szkoły Podstawowej w Śnieciskach,
- Pani Barbara Lipert - nauczyciel Przedszkola Samorządowego w Zaniemyślu.
Wręczono  również   Pani  Marioli  Kuberackiej   nauczycielce  Przedszkola  w  Zaniemyślu   akt 
awansu zawodowego na stopień nauczyciela mianowanego.

2. w bieżącym tygodniu w ramach otrzymanej dotacji celowej na realizację programu rządowego 
pomocy  uczniom  w  zakupie  podręczników  szkolnych  na  podstawie  decyzji  dyrektorów 
poszczególnych szkół wypłacono  należne kwoty dofinansowania, i tak :

- w Szkole Podstawowej w Zaniemyślu pomocą objęto 10 uczniów na  łączną kwotę 1.596,00 zł.
- w Gimnazjum w Zaniemyślu pomoc otrzymało 12 uczniów na kwotę 3.346,70 zł.
- w Szkole Podstawowej w Śnieciskach  - 6 uczniów na kwotę 868,80 zł.
- w Szkole Podstawowej w Czarnotkach - 5 uczniów na kwotę 750,00 zł.
- w Szkole Podstawowej w Pigłowicach - 7 uczniów na kwotę 1.090,00 zł
Ogółem w ramach programu wypłacono kwotę 7.651,50 zł.
Pomocą objęci byli uczniowie klas od I do III szkół podstawowych i klas I gimnazjum.

3. w dniu 2.10.2009r.  wystąpiono z wnioskiem do Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych  o  przyznanie  środków finansowych  na  realizację  programu  "Uczeń  na 
wsi"  obejmujących  uczniów  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie  gminy.  Do 
powyższego programu zaliczono 10 uczniów  a wnioskowana kwota dofinansowania wyniosła 
20 tys. zł.

Informacja dotycząca zmian w budżecie Gminy 

W okresie między sesjami  podpisałem jedno zarządzenie Nr 184 z dnia 29 września 2009 roku, w którym 

dokonano przeniesień  między rozdziałami  i  paragrafami  wydatków na  kwotę  33.100,00  zł,  zabezpieczając 

środki między innymi na:

• zakup nowego kotła centralnego ogrzewania w Urzędzie Gminy;



• zakup materiałów promujących Gminę;

• zakup usług i materiałów związanych z utrzymaniem szkół na terenie Gminy. 

Informacje z zakresu z przeprowadzonych przetargów i zrealizowanych robót

1. Modernizacja i rozbudowa stacji uzdatniania wody w Polwicy.
W  dniu  14  października  br.  dokonano  odbioru  i  przekazano  do  użytkowania 
wyremontowaną  i  zmodernizowana  stacje  uzdatniania  wody  w  Polwicy.  Zakres  robót 
obejmował  roboty  remontowe  i  termomodernizacyjne  obiektów,  pobudowanie  2 
zbiorników żelbetowych  o poj.150m³ każdy,  zmianę technologii  uzdatniania  wody oraz 
zagospodarowanie  terenu  stacji.  W  wyniku  przeprowadzenia  tych  robót  odbiorcy 
otrzymywać  będą  wodę  lepiej  uzdatnioną,  o  odpowiednim  ciśnieniu  i  bez  przerw  w 
dostawach co umożliwi zamontowany nowy agregat prądotwórczy załączany samoistnie.
Wartość robót zgodnie z zawartą umową wniosła 1.292.392,57 zł. brutto.

2. Wykonanie boisk sportowych w ramach kompleksu „Moje Boisko – Orlik 2012”
Dnia 16 października br. Wykonawca zgłosił zakończenie robót i ustalony został termin 
odbioru  technicznego  na  dzień  20  października  br.  na  tą  chwilę  pozostało  zasypanie 
granulatem  gumowym  boiska  ze  sztuczna  trawą,  malowanie  linii  do  koszykówki  oraz 
montowanie  koszy  do  koszykówki,  obiekt  musi  otrzymać  pozwolenie  na  użytkowanie, 
nastąpi  odbiór  częściowy.  Przed  dzisiejszą  sesją  otrzymałem  informację  o  przybyciu 
nowego Ministra Sportu dnia 29 października br. 

3. Przebudowa ciągu  dróg:  gminnej  nr  562935P  i  powiatowej  nr  3738P  na  odcinku 
Zaniemyśl – Czarnotki.
Trwają  prace  wykończeniowe  i  przewidujemy,  że  Wykonawca,  zgodnie  z  umową, 
zakończy roboty do 31 października br.

4. Remont i przebudowa drogi gminnej Winna – Łękno etap II i III.
Wykonawca  robót,  tak  jak  na  drodze  Zaniemyśl  -  Czarnotki,  realizuje  roboty 
wykończeniowe i  przewidujemy,  że zgodnie z umową,  do 31 października zostaną one 
zakończone. 

5. Utwardzenie  kostką  betonową przejścia  łączącego  ul.  Raczyńskiego  z  Powstańców 
Wlkp.
W dniu 21 września 2009 r. zgodnie z art. 4 pkt. 8 ustawy Prawo Zamówień Publicznych 
podpisana  została  umowa  z  Firmą  Produkcyjno  –  Handlowo  -  Usługową  „INWEST-
BRUK”  ze  Śremu  na  wykonanie  robót  obejmujących  wykonanie  podbudowy  z  gruzu 
betonowego  gr.10cm,  ułożenia  kostki  betonowej  gr.8cm  na  podsypce  cementowo 
-piaskowej oraz odwodnienie utwardzonego terenu. Powierzchnia utwardzenia to 290 m².
Wartość umowy to kwota 29.951,00 zł. brutto z terminem wykonania do 30.10.br.
W chwili obecnej roboty zostały wykonane i oczekujemy na zgłoszenie od Wykonawcy 
celem dokonania odbioru technicznego.

6. Przebudowa drogi wojewódzkiej a konkretnie ul. Śremskiej, Poznańskiej i Średzkiej 
jest na ukończeniu, termin zakończenia był 15 październik br. Zarząd Dróg Wojewódzkich 
ze względu na pogodę przedłużył wykonanie tego zadania, z informacji które otrzymałem 
jutro firma rozpocznie kłaść warstwę ścieralną, , będą kolejne utrudnienia szczególnie na 
ul. Śremskiej i na ul. Średzkiej ponieważ masa będzie rozkładana na całą szerokość jezdni 
Trwają roboty około jezdni tj. układanie kostki.

7. Wniosek,  projekt  w  działaniu  infrastruktura  przyjazna  środowisku  – 
termomodernizacja  obiektów  publicznych  -  wszystkie  projekty  z  województwa 
wielkopolskiego  będą  ponownie  punktowane  i  będzie  nowa  prawdopodobnie  lista 



rankingowa,  Zarząd  Województwa  dopatrzył  się  w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej nieprawidłowości w wypunktowaniu wniosków. Dzisiaj 
otrzymaliśmy  na  piśmie  informację  wstępna  informacja,  lista  rankingowa  została 
unieważniona.  Mam nadzieję,  że  nie  odbije  się  to  negatywnie  na  naszym  wniosku   i 
zostanie ponownie ujęty na liście rankingowej. 

Informacje z zakresu oświadczeń majątkowych 

Zgodnie  z  art.  24  h  ustawy  o  samorządzie  gminnym  m.in.  sekretarz  gminy,  skarbnik  gminy, 
kierownicy jednostek organizacyjnych gminy oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu 
Wójta zobowiązani są do złożenia oświadczeń majątkowych.
Natomiast  zgodnie  z  art.  24  h ust.  6  i  12 cytowanej  na  wstępnie  ustawy osoby,  którym złożono 
oświadczenia  majątkowe dokonują analizy danych zawartych  w tych oświadczeniach i  do dnia 30 
października  każdego  roku  przedstawiają  Radzie  informacje  w  tym  zakresie.  Przedmiotowe 
oświadczenia wszystkie zobowiązane ustawą osoby złożyły mi w wyznaczonym terminie,  tj. do dnia 
30 kwietnia br., według stanu na dzień 31 grudnia roku poprzedniego, w dwóch egzemplarzach wraz z 
kopią  swojego  zeznania  o  wysokości  osiągniętego  dochodu  w  roku  podatkowym  (PIT)  za  rok 
poprzedni, z czego jeden egzemplarz  przesłałem Urzędowi Skarbowemu właściwemu ze względu na 
miejsce  zamieszkania  osoby   składającej  oświadczenie  majątkowe,  tj.  w  Środzie  Wlkp.  oraz  w 
Poznaniu. 
Drugie  egzemplarze przechowywane są przez 6 lat w Urzędzie Gminy. 
Ponadto oświadczenia majątkowe tych osób zostały opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.
Analizując  przedłożone  oświadczenia  majątkowe  porównuje  się  je  z  treścią  uprzednio  złożonych 
oświadczeń oraz dołączonymi do nich kopiami zeznań  o wysokości osiągniętego dochodu w roku 
podatkowym,  a  także  uwzględnia  się  również  uwagi,  jakie  przesyła  Urząd  Skarbowy.  W wyniku 
przeprowadzonej  analizy oświadczeń majątkowych w dwóch przypadkach stwierdzono następujące 
nieprawidłowości :
- nie wykazano dochodu ze sprzedaży nieruchomości,
- nie wykazano w pkt. VIII dochodu z tyt. zatrudnienia.
Uchybienia mają charakter formalny i są wynikiem niedokładnego wypełniania formularza, których 
jednak  można  było  uniknąć  bardziej  starannie  wypełniając  dokumenty.  Uchybienia  te  nie  rodzą 
skutków podatkowych, w postaci wszczęcia postępowania egzekucyjnego. 

Informuję dodatkowo, że zgodnie z art. 24 h ust. 1 i 3 ustawy o samorządzie gminnym, jestem również 
zobowiązany do złożenia Wojewodzie Wielkopolskiemu swojego oświadczenia majątkowego wraz z 
kopią PIT. Wojewoda Wielkopolski w przesłanym piśmie z dnia 22 września br. poinformował,   że 
oświadczenie   majątkowe  wraz   z  kopią  PIT  złożyłem  w  terminie  i  nie  stwierdził  w  nim 
nieprawidłowości, natomiast Urząd Skarbowy w Środzie Wlkp. stwierdził nieprawidłowości w moim 
przypadku,  chodziło  konkretnie  – w oświadczeniu  podałem ilość akcji  ale  nie została  wpisana jej 
wartość. 

Ad 6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 2008/2009 w szkołach 
Informacja  o  realizacji  zadań  oświatowych za  rok szkolny  2008/2009   przedstawił  Dyrektor 
Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Oświaty   w Zaniemyślu   

Zgodnie  z  zapisem art.  5a,  ust.4  znowelizowanej  ustawy o  systemie  oświaty  organ  wykonawczy 
jednostki samorządu terytorialnego w terminie do dnia 31 października każdego roku ma obowiązek 
przedstawić  Radzie  Gminy  informację  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  za  poprzedni  rok 
szkolny,  w  tym  o  wynikach  sprawdzianu  obejmującego  uczniów  6  klasy  szkoły  podstawowej  i 
egzaminów obejmujących uczniów  3 klasy gimnazjum.
W świetle zapisu art.3, pkt. 14, ustawy o systemie oświaty pod pojęciem "zadania oświatowe" należy 
rozumieć zadania w zakresie kształcenia, wychowania i opieki, w tym profilaktyki społecznej.
Wszystkie  dane  wyszczególnione  w  niniejszej  informacji  uzyskane  zostały  od  dyrektorów 
poszczególnych jednostek oświatowych.



1. Organizacja oświaty na terenie Gminy Zaniemyśl.
Na terenie Gminy Zaniemyśl działają :
- Zespół Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Zaniemyślu 
- Szkoła Podstawowa w Śnieciskach wraz z oddziałem przedszkolnym obejmującym dzieci 6-letnie,
- Szkoła  Podstawowa w Czarnotkach  wraz  z  oddziałem  przedszkolnym  obejmującym  dzieci  6-

letnie,
- Przedszkole Samorządowe w Zaniemyślu,  dla których to jednostek organem prowadzącym jest 

Gmina Zaniemyśl.
- Szkoła  Podstawowa w Pigłowicach wraz z  oddziałem przedszkolnym  obejmującym dzieci  6-

letnie,
- Gimnazjum w Pigłowicach, dla których to jednostek organem prowadzącym jest Stowarzyszenie 

na Rzecz Rozwoju Oświaty i Kultury na Wsi z siedzibą w Pigłowicach,
- alternatywna  forma  wychowania  przedszkolnego   "Nasze  Przedszkole"  w  Czarnotkach,  dla 

którego organem prowadzącym była Fundacja "Edukacja dla przyszłości" z siedzibą w Poznaniu.
- Szkolne Schronisko Młodzieżowe w Zaniemyslu, dla którego organem 
     prowadzącym jest Starostwo Powiatowe w Środzie Wlkp.             

2.Kadra pedagogiczna.
W  roku  szkolnym  2008/2009  zatrudnionych  w  jednostkach  oświatowych  było  ogółem   101 
nauczycieli, w tym 64 pełnozatrudnionych, 22 niepełnozatrudnionych, 9 uzupełniających etat w innej 
szkole i 6 dopełniających etat w danej szkole.
W ogólnej liczbie nauczycieli :
- 24 to nauczyciele dyplomowani,
- 55 to nauczyciele mianowani,
- 19 to nauczyciele kontraktowi,
- 3 to nauczyciele stażyści.

3.Pracownicy obsługi.
W roku szkolnym 2008/2009 zatrudnionych  w jednostkach  oświatowych  było  30  pracowników a 
liczba  etatów  wyniosła  28.  Zgodnie  ze  zmianami  w przepisach  prawnych  pracownicy  obsługi  są 
pracownikami samorządowymi.

4.Informacje ogólne o uczniach.
W roku szkolnym 2008/2009r. do szkół na terenie Gminy Zaniemyśl uczęszczało ogółem 717 uczniów 
z czego do szkół podstawowych  426 uczniów a do gimnazjów  291 uczniów.
W szkołach  podstawowych  uczniowie  objęci  byli  26  oddziałami  a  w gimnazjach  12  oddziałami. 
Średnio na jeden oddział szkoły podstawowej przypadało 16,4 ucznia a na jeden oddział gimnazjum 
24,3 ucznia.
Do  oddziałów  przedszkolnych  obejmujących  dzieci  6-letnie  przy  szkołach  podstawowych  i  w 
Przedszkolu Samorządowym w Zaniemyślu uczęszczało ogółem  67 dzieci objętych 5 oddziałami co 
średnio na jeden oddział daje 13,4 dziecka.
W  roku  szkolnym  2008/2009  do  szkół  dowożonych  było  łącznie  257  uczniów  a  217  uczniów 
korzystało ze świetlic szkolnych.

5.Informacje o klasyfikacji uczniów.
W roku  szkolnym  2008/2009  szkoły  podstawowe  ukończyło  118  uczniów   co  stanowiło  100  % 
uczniów kończących.
Gimnazja ukończyło 104 uczniów i stanowiło to 96,4 % ogółu.
Promocje do klas wyższych /bez uczniów kończących szkołę/ uzyskało:
- w szkołach podstawowych  313 uczniów  co stanowi 98,35 %
- w gimnazjach 109 uczniów, co stanowi 91,7 %
Liczba uczniów, którzy nie zdali egzaminu poprawkowego i powtarzają klasę wyniosła :
- w szkołach podstawowych - 3 uczniów  co stanowi 1,7 %
- w gimnazjach 14 uczniów co stanowi  6,01 %.



Liczba uczniów, którzy zdali egzamin poprawkowy :
- w szkołach podstawowych  - 1 uczeń,
- w gimnazjach  6 uczniów, co stanowi  3,3 %
Liczba uczniów, którzy otrzymali świadectwa z wyróżnieniem :
- w szkołach podstawowych -  42 uczniów co stanowi 16,9 %,
- w gimnazjach  36 uczniów co stanowi 10,1 %.
Liczba uczniów, którzy uzyskali wzorową ocenę zachowania :
- w szkołach podstawowych  43, co stanowi  29, 1 %,
- w gimnazjach 59, co stanowi 19,4 %.
Liczba uczniów , którzy uzyskali nieodpowiednią ocenę zachowania :
- w szkołach podstawowych - 18 uczniów, co stanowi  6,9 %
- w gimnazjach  - 37 uczniów, co stanowi  10,3 %
Liczba uczniów, którzy uzyskali naganną ocenę zachowania:
- w szkołach podstawowych - 5 uczniów, co stanowi  2,6 %.
Liczba uczniów, którzy złożyli wnioski o egzamin poprawkowy :
- w szkołach podstawowych  1, co stanowi 3,7 %
- w gimnazjach - 7 uczniów, co stanowi 7,5 %

6.Wyniki sprawdzianu i egzaminów
Zgodnie  z  obowiązującymi  przepisami  sprawdzian  piszą  uczniowie  6  klas  szkół  podstawowych 
natomiast egzamin zdają uczniowie 3 klas gimnazjalnych.
Egzamin  gimnazjalny  składa  się  z  3  części  :tj.  część  humanistyczna,  część  matematyczno-
przyrodnicza i część znajomość języka obcego nowożytnego.
Analiza wyników sprawdzianów i egzaminów dokonywana jest za pomocą skali  staninowej. Skala 
staninowa umożliwia porównywanie średnich wyników szkół w poszczególnych latach. Uzyskanie w 
kolejnych latach takiego samego  średniego wyniku nie oznacza tego samego poziomu osiągnięć. Np. 
uzyskanie przez  szkołę 32 pkt. z części humanistycznej egzaminu gimnazjalnego w 2008r. oznaczało 
osiągnięcie wyniku wyżej średniego a w 2009r. - wyniku średniego.
Skala staninowa zawiera następujące wskaźniki /poziomy/ :
- najniższy,
- bardzo niski,
- niski,
- niżej średni,
- średni,
- wyżej średni,
- wysoki, bardzo wysoki,
- najwyższy.
Uczniowie naszych szkół w 2009r. uzyskali następujące wyniki:
- w szkołach podstawowych gdzie maksymalnie  do uzyskania było 40 punktów :
w Szkole Podstawowej w Zaniemyślu - 19,9 pkt. - stanin - niżej średni,
w Szkole Podstawowej w Śnieciskach - 22,8 pkt. - stanin - wyżej średni,
w Szkole Podstawowej w Pigłowicach  - 26,36 pkt. - stanin wyżej średni.
- w gimnazjach /cześć humanistyczna / - punktowana maksymalnie 50 pkt.
w Gimnazjum w Zaniemyślu - 30,37 pkt. stanin - niżej średni,
w Gimnazjum w Pigłowicach - 29,72 pkt. - stanin - niżej średni,
- w gimnazjach część matematyczno-przyrodnicza /maks. 50 pkt.
w Gimnazjum w Zaniemyślu - 26,61 pkt. - stanin - niżej średni,
w Gimnazjum w Pigłowicach - 24,27 pkt. - stanin - niżej średni
- w gimnazjach /język angielski/ - maks. 50pkt.
w Gimnazjum w Zaniemyślu 30,40 pkt. - stanin średni,
w Gimnazjum w Pigłowicach - 24,48 pkt. - stanin niski.
w Gimnazjum w Zaniemyślu - język niemiecki - 30,2 pkt. - stanin niżej średni.



Tegoroczne wyniki sprawdzianu i egzaminów są nieco lepsze od wyników za rok szkolny 2007/2008r. 
bowiem przy tej samej maksymalnej ilości punktów nasze szkoły uzyskały :
W ramach sprawdzianu po szkole podstawowej :
- Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu -  22 pkt. stanin - niski,
- Szkoła Podstawowa w Śnieciskach - 20,1 pkt.- stanin -  niski,
-    Szkoła Podstawowa w Pigłowicach - 27,6 pkt. - stanin - wysoki.
W ramach sprawdzianu gimnazjalnego /część humanistyczna /:
- Gimnazjum w Zaniemyślu - 27,7 pkt.- stanin niżej średni
- Gimnazjum w Pigłowicach - 25,3 pkt. - stanin niski,
Część matematyczno-przyrodnicza:
- Gimnazjum w Zaniemyślu - 25,6 pkt. - stanin średni,
- Gimnazjum w Pigłowicach - 21,9 pkt. - stanin - niski.

7.Koła zainteresowań i inne formy działalności pozalekcyjnej w szkołach
W Szkole Podstawowej w Zaniemyślu działają :
- kółko religijne obejmujące 5 uczniów - prowadzący - U.Piotrowska,
- kółko informatyczne obejmujące 8 uczniów - prowadzący W.Kajdan,
- kółko przyrodnicze obejmujące 9 uczniów - prowadzący M.Fertała
- kółko matematyczne obejmujące 5 uczniów - prowadzący R.Bydołek,
- kółko teatralne obejmujące 9 uczniów - prowadzący A.Cychnerska,
- zajęcia sportowe obejmujące 42 uczniów - prowadzący - D.Dukarski,
- spółdzielnia uczniowska - obejmująca 15 uczniów - prowadzący - R.Bydołek,
- zajęcia dydaktyczno - wyrównawcze realizowane przez wychowawców klas I-III,
- zespoły przedmiotowe - prowadzone przez nauczycieli poszczególnych przedmiotów
W Szkole Podstawowej w Śnieciskach działają :
- kółko historyczne obejmujące 10 uczniów - prowadzący - Małgorzata Kaczmarek
- kółko plastyczne obejmujące 14 uczniów - prowadzący E.Szewczyk i Dorota Białkowska,
- kółko informatyczne - obejmujące 10 uczniów - prowadzący - Joanna Staniś-Rzepka
- grupa liturgiczno-muzyczna obejmująca 12 uczniów - prowadzący - Joanna Staniś-Rzepka,
- szkolne  koło  krajoznawczo-turystyczne  obejmujące  15  uczniów  -  prowadzący  -  Beata  Świt-

Józefowicz.
W Szkole Podstawowej w Czarnotkach działają :
- kółko teatralne obejmujące 19 dzieci - prowadzący  E.Szymanowska,
- zajęcia dydaktyczno-wyrównawcze obejmujące 2 uczniów - prowadzący - Emilia Szymanowska i 

K.Gorzelanna.
W Szkole Podstawowej w Pigłowicach i Gimnazjum w Pigłowicach :
- kółko chemiczne obejmujące 11 uczniów - prowadzący Danuta  
     Owczarzak,
- kółko matematyczne - obejmujące 11 uczniów - prowadzący Tomasz Plewiński,
- kółko informatyczne obejmujące 7 uczniów - prowadzący Dorota Dołęga-Mostowska.
W Gimnazjum w Zaniemyślu: 
- kółko matematyczne - 18 uczniów - prowadzący A.Dudzic i M.Wilczyńska,
- kółko biologiczno-fizyczne - 12 uczniów prowadzący - M.Świerkowska,
- kółko geograficzne - 10 uczniów - prowadzący A.Przybylska,
- kółko religijne - 14 uczniów - prowadzący E.Kawicka,
- kółko informatyczne - 4 uczniów - prowadzący B.Dudziak,
- kółko historyczne - 6 uczniów prowadzący M.Kaczmarek,
- kółko teatralne - 20 uczniów - prowadzący E.Abramczewska,
- kółko języka niemieckiego - 20 uczniów - prowadzący J.Kazmierczak,
- zespół wyrównawczy z matematyki i fizyki 10 uczniów - prowadzący E.Zawodna,
- zespół wyrównawczy z języka polskiego - 8 uczniów - prowadzący - M.Marciniak,
- zespół wyrównawczy z matematyki - 6 uczniów prowadzący B.Koput.



- kółko chemiczne - 7 uczniów - prowadzący D.Ulatowska,
- kółko historyczne - 6 uczniów -prowadzący  J.Szczodrowska,
- zajęcia sportowe - 14 uczniów - prowadzący M.Mroczkowska.

8.Biblioteki szkolne
W roku szkolnym 2008/2009 we wszystkich szkołach funkcjonowały biblioteki szkolne.
W Zespole Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Zaniemyślu  funkcjonowała wspólna biblioteka dla 
szkół wchodzących w skład zespołu zatrudniająca 1 bibliotekarza i dysponująca 7.641 woluminów.
Liczba uczniów korzystających z biblioteki :
- ze szkoły podstawowej - 292 uczniów,
- z gimnazjum - 211 uczniów.
Liczba wypożyczeń w roku szkolnym 2008/2009 wyniosła łącznie  2.516
Średnia wypożyczeń na 1 ucznia wyniosła :
- w szkole podstawowej 5,5 książek/1 uczeń,
- w gimnazjum 4,3 książek/1 uczeń.
W Szkole Podstawowej w Śnieciskach zatrudniony jest 1 bibliotekarz w niepełnym wymiarze czasu 
pracy a liczba woluminów wynosi -5.535.
Z biblioteki korzysta 60 uczniów a liczba wypożyczeń wyniosła 600.
Średnia wypożyczeń na 1 ucznia wyniosła 10 książek.
W  Szkole  Podstawowej  w  Czarnotkach  biblioteka  działa  4  godziny  tygodniowo  i  posiada  2.200 
woluminów. Z biblioteki  korzysta  21 uczniów szkoły oraz 40 uczniów Gimnazjum w Zaniemyślu 
mieszkających w obwodzie szkoły.
Liczba wypożyczeń - 209 a średnia wypożyczeń na 1 ucznia  to 3,4.
W Szkole Podstawowej i Gimnazjum w Pigłowicach funkcjonuje wspólna biblioteka z zatrudnionym 
1 bibliotekarzem a liczba woluminów wynosi 5.249
Z biblioteki korzysta 53 uczniów szkoły podstawowej i 80 uczniów gimnazjum.
Liczba wypożyczeń wyniosła:
- w szkole podstawowej 560 co daje średnio na ucznia - 10,4 książek,
- w gimnazjum - 433 , co daje średnio na ucznia 5,4 książki.

9.Komputery w szkołach.
Liczby komputerów w szkołach są następujące :
- w Szkole Podstawowej w Zaniemyślu - 26,
- w Szkole Podstawowej w Śnieciskach -  15,
- w Szkole Podstawowej w Czarnotkach - 3,
- w Szkole Podstawowej i w Gimnazjum w Pigłowicach - 18.
- w Gimnazjum w Zaniemyślu - 29
Liczba pracowni komputerowych :
- w Szkole Podstawowej w Zaniemyślu - 1,
- w Szkole Podstawowej w Śnieciskach 1,
- w Szkole Podstawowej i Gimnazjum w Pigłowicach - 2,
- w Gimnazjum w Zaniemyślu - 2.

10.Twórcza działalność nauczycieli, innowacje.
W roku szkolnym 2008/2009 we wszystkich szkołach na terenie gminy przejawiała się w różnych 
formach twórcza działalność nauczycieli.
W Szkole Podstawowej w Zaniemyślu zrealizowano :
- rajd turystyczny "Pieczona Pyra" - organizator - R.Bydołek i M.Skopek,
- projekt "Dzień języków obcych" - organizator - W.Tomczak i J.Kajdan,
- projekt "Dzień dziecka - dniem sportu" - organizatorzy - wszyscy nauczyciele,
- spektakl  -  "90  rocznica  wybuchu  Powstania  Wielkopolskiego  -  prowadzący  -  J.Bzdziuch  i 

J.Szczodrowska,
- uroczystość gminna "Święto Konstytucji 3 Maja" organizatorzy M.Marciniak i J.Kajdan.



- "Dzień Papieski" - organizator - U.Piotrowska,
- rajd turystyczny R.W.Berwińskiego - organ. R.Bydołek, W.Kajdan,
- Dzień zdrowej żywności - organ. A.Stroiwąs i A.Cychnerska,
- Święto patrona szkoły - organ. R.Bydołek, W.Tomczak.
W Szkole Podstawowej w Śnieciskach :
- projekt  edukacyjny  finansowany  ze  środków  Polsko-Amerykańskiej  Fundacji  Wolności  - 

koordynator - J.Staniś-Rzepka,
- projekt  edukacyjny  "Śladami  Powstania  Wielkopolskiego"  -  koordynator  -  M.Kujawiak  i 

Małgorzata Kaczmarek,
- projekt  edukacyjny  "Zdarzyło  się  20  lat  temu  w  Polsce"  -  koordynatorzy  -  M.Kujawiak, 

M.Kaczmarek i E.Szewczyk,
- projekt multimedialny "Śladami Św. Pawła" - koordynator J.Staniś-Rzepka i Ks.C.Bukowski.
W Szkole Podstawowej i Gimnazjum w Pigłowicach:
- projekt edukacyjny -"Bezpieczne ferie" - prowadzący Z.Hołderna,
- projekt edukacyjny - Bank Dziecięcych Uśmiechów -  prowadzący Z.Hołderna,
- projekt edukacyjny - "Moja szkoła w Unii Europejskiej"- prowadzący - Z.Hołderna,
- konkurs - "Światowy dzień bez papierosa" - prowadzący Z.Hołderna,
- akcja "Ogólnopolski dzień bez przemocy" - prowadzący Z.Hołderna,
- program "Od Wadowic do Watykany " - G.Jagodzińska, J.Wiśniewski,
W Gimnazjum w Zaniemyślu :
- projekt edukacyjny "Święty Paweł - niestrudzony podróżnik" - prowadzący E.Kawicka,
- projekt edukacyjny -"Trzymaj formę" - organ. wszyscy nauczyciele,
- projekt edukacyjny - "Dzień nauki" - organ. Nauczyciele matematyki,
- projekt  edukacyjny  "90  rocznica  wybuchu  Powstania  Wielkopolskiego"  -  organizatorzy  - 

J.Szczodrowska i M.Kaczmarek,
- gra terenowa - "Operacja Wolność" - organizatorzy - D.Ulatowska, B.Dudziak,
- projekt edukacyjny - "Dzień języków obcych" - nauczyciele języków,
- projekt edukacyjny -"Wybieram zawód" - prowadzący - A.Marczak./

11.Ważniejsze osiągnięcia szkół i uczniów.
W Szkole Podstawowej w Zaniemyślu :
- 1 miejsce w wojewódzkim konkursie wiedzy o Powstaniu Wielkopolskim - uczeń Kinga Kimnes,
- wyróżnienie w konkursie matematycznym "Kangur" - uczniowie Marta Sobkowiak, Ada Jądrzak i 

Magdalena Królak,
- 4 miejsce w powiatowym konkursie informatycznym - uczniowie Szymon Łobza i Magdalena 

Król,
- wyróżnienie  w  Dekanalnym  Konkursie  Religijnym  -  uczniowie  -  Marta  Sobkowiak,  Malwina 

Płociennik i Ada Jądzrak,
W Szkole Podstawowej w Śnieciskach :
- miejsce w ścisłym finale ogólnopolskiego konkursu "Zdarzyło się 20 lat  
     temu w Polsce" - uczniowie - Maria Kulka, Magdalena Szulc, Patrycja 
     Płatek, Paulina Jachnik, Izabela Wojtysiak,
- III miejsce w wojewódzkim konkursie na prezentację multimedialną - 

Uczniowie - Paulina Jachnik i Maria Kulka,
- III miejsce w wojewódzkim konkursie historycznym - uczeń Tomasz Zięty,
- Wyróżnienie w powiatowym konkursie fotograficznym - uczeń Wiktor Gielniak,
- I  miejsce  w Międzydekanalnym Konkursie  Wiedzy Religijnej  -  uczeń  Tomasz  Zięty,   oraz  II 

miejsce - uczeń Przemysław Szymczak,
- I miejsce w gminnym turnieju tenisa stołowego - uczeń Paulina Jachnik,
- II miejsce w powiatowym turnieju tenisa stołowego - uczniowie - Paulina Jachnik i Maria Kulka,
- I miejsce w gminie i IV w Powiecie w biegach przełajowych - uczeń Dariusz Mieloch.
W Szkole Podstawowej i Gimnazjum w Pigłowicach :



- I miejsce w gminnych biegach przełajowych - uczniowie Angelika Morszner ,   Marta Michalak i 
Dawid Lipski,

- III miejsce w gminnych biegach przełajowych - uczniowie Kamila 
     Walkowiak, Tomasz Jędraszak, Marek Błachowicz i Natalia Hypka,
- III miejsce w mistrzostwach gminy w tenisie stołowym - uczeń Paulina   Twardowska.
W Gimnazjum w Zaniemyślu :
- IV miejsce w ogólnopolskim konkursie wiedzy informatycznej - uczeń 
     Michał Ibron,
- I miejsce w powiatowym konkursie wiedzy o samorządzie terytorialnym - 
     uczniowie - Michał Ibron i Michał Kuczera,
- wyróżnienie w konkursie matematycznym "Kangur - uczeń Tomasz Peliński,
- III miejsce w wojewódzkim turnieju piłkarskim drużyna chłopców w piłce nożnej,
- II  miejsce  w mistrzostwach  powiatu  w lekkiej  atletyce  -  uczniowie  -  Alicja  Ratajczak,  Marta 

Czapik, Andrzej Zys, Krzysztof Walczak,
- V miejsce  w wojewódzkich  mistrzostwach  w tenisie  stołowym -  uczniowie  -  Mikołaj  Florek, 

Grzegorz Grabny i Wiktor Krupecki,
- I miejsce w powiatowym konkursie informatycznym - uczeń Ibron Michał i Piotr Marciniak.

12.Działalność opiekuńcza szkół.
Liczba  uczniów  korzystających  ze  świetlicy  i  dowożonych  do  szkół  została  podana  w  ogólnych 
informacjach o uczniach.
Uczniowie naszych szkół korzystają również ze stołówek szkolnych w ramach dożywiania. W roku 
szkolnym 2008/2009 z dożywiania w stołówkach szkolnych korzystały następujące ilości uczniów :
- w Szkole Podstawowej w Zaniemyślu - 84 uczniów,
- w Szkole Podstawowej w Śnieciskach - 31 uczniów,
- w Szkole Podstawowej w Czarnotkach -  21 uczniów,
- w Szkole Podstawowej i Gimnazjum w Pigłowicach - 37 uczniów,
- w Gimnazjum w Zaniemyślu -  55 uczniów.
W roku szkolnym 2008/2009r. uczniowie naszych szkół korzystali ze stypendium socjalnego i tak :
- w Zespole Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Zaniemyślu stypendia otrzymało 42 uczniów,
- w Szkole Podstawowej w Śnieciskach - 15 uczniów,
- w Szkole Podstawowej w Czarnotkach - 4 uczniów,
- w Szkole Podstawowej i Gimnazjum w Pigłowicach - 24 uczniów.
Uczniowie  oddziałów  zerowych  i  uczniowie  klas  I-III  szkół  podstawowych  objęci  byli  również 
pomocą w ramach programu "Wyprawka szkolna".
Liczba uczniów , którzy skorzystali z tej formy pomocy była następująca :
- Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu - 11 uczniów, 
- Szkoła Podstawowa w Śnieciskach - 8 uczniów,
- Szkoła Podstawowa w Czarnotkach - 4 uczniów,
- Szkoła Podstawowa w Pigłowicach - 6 uczniów,
- Przedszkole Samorządowe w Zaniemyślu - 4 uczniów.

13 .Remonty obiektów szkolnych
W roku szkolnym 2008/2009 wykonano następujące remonty obiektów szkolnych :
W Zespole Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Zaniemyślu :
- wykonano termorenowację budynku Gimnazjum o wartości brutto 
      36.055,20 zł.
- wykonano termorenowację budynku mieszkalnego o wartości brutto 14.445,00 zł.
- wykonano prace malarskie w segmencie C /4klasy lekcyjne i korytarz/ oraz w korytarzu świetlicy i 

łączniku do Gimnazjum o wartości 12,000,00 zł. brutto,
- wykonano utwardzenie nawierzchni kostką betonową o powierzchni 588 m/2 o wartości brutto - 

37.985,92 zł.



- wymieniono dotychczasowe siatkowe ogrodzenie zewnętrzne na opłotowanie z płyt betonowych 
na odcinku 20 m/b o wartości brutto 2.989,00 zł.

- urządzono i wyposażono salę szkolną przeznaczoną na oddział przedszkolny dla dzieci 6-letnich o 
łącznej wartości brutto - 25.128,18 zł.

W Szkole Podstawowej w Śnieciskach :
- wykonano remonty dwóch sanitariatów dla uczniów o łącznej wartości brutto 11.877,00 żl.
- dokonano wymiany dwóch okien o wartości brutto - 1.712,00 zł.
- urządzono  i  wyposażono  salę  szkolną  przeznaczoną  na  alternatywną  formę  wychowania 

przedszkolnego. Całość sfinansowana została przez rodziców i sponsorów.

Radny Heimann - zadał pytanie czyjego autorstwa jest ten dokument, czy kółka zainteresowań są 
wynikiem aktywności nauczycieli  oraz odnośnie wyników egzaminów kto z nauczycieli  naszych 3 
szkół, które podlegają pod Gminę  był członkiem komisji w Pigłowicach 

Dyrektor Sieradzki – zacytował fragment ustawy o systemie oświaty, który sprecyzuje co należy w 
tym zakresie zrobić „ art. 54 – organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego w terminie do 
dnia  31  października  przedstawia  organowi  stanowiącemu  jednostki  samorządu  terytorialnego 
informacje o stanie realizacji zadań oświatowych z tej jednostki za poprzedni rok szkolny, w tym o 
wynikach sprawdzianu  i egzaminów” Jest to konkretny zapis ustawowy, który obliguje Wójta jako 
organ wykonawczy do przedstawienia Radzie jako organowi stanowiącemu tej informacji. Jeśli chodzi 
co się rozumie pod względem zadań oświatowych jest to sprecyzowane również w ustawie w art. 3 
ust.  13a,  pkt.  14   -  jeśli  się  mówi  w  ustawie  o  zadaniach  oświatowych  jednostek  samorządu 
terytorialnego należy przez to rozumieć zadania w zakresie kształcenia, wychowania, opieki w tym 
profilaktyki społecznej. Informacje przedstawione nie są moim wymysłem dlatego, że uzyskałem je od 
dyrektorów  poszczególnych  jednostek  oświatowych,  czyli  wszelkie  informacje  pochodzą 
bezpośrednio od dyrektorów szkół. Jeśli chodzi o pytanie kółek zainteresowań czy są one wynikiem 
aktywności nauczycieli czy też związane są z obowiązkiem prawnym aby od 1 września br. każdy 
nauczyciel  jedną  godzinę  tygodniowo  przepracował  i  dyrektor  szkoły  ma  obowiązek  godziny  te 
ewidencjonować. Na pytanie to można odpowiedzieć dwojako – przejawia się i aktywność nauczycieli 
jak również w niektórych przypadkach dyrektor szkoły może nauczycielowi zaliczyć tą jedną godzinę 
w ramach pracy. Praca w kółkach zainteresowań nie jest wynagradzana,  nauczyciele z tego tytułu nie 
mają  dodatkowego  uposażenia,  zachodzi  przypadek  i  aktywności  i  zwiększenia  obowiązków 
nauczycieli.  Przepis  wprowadzający  –  Karta  Nauczyciela,  mają  to  być  zajęcia  opiekuńczo  – 
wychowawcze.  Dyrektor  ma  obowiązek  rozliczać  nauczycieli  z  realizacji  tej  jednej  godziny 
tygodniowo. Odnośnie ostatniego pytania nie potrafię powiedzieć kto z nauczycieli naszej Gminy był 
członkiem komisji  egzaminacyjnej  w  Pigłowicach,  takie  informacje  w  tym  zakresie  do  mnie  nie 
docierają, obserwatorów jak i członków komisji egzaminacyjnych czy obserwatorów dzieci piszących 
sprawdzian w szkole podstawowej typuje Kurator Oświaty w Poznaniu. 
Radny Matela – zapytał o zapisy w pkt. 4 – informacje o uczniach, a w pkt. 5 podany jest procent, jak 
jest to liczne 
Dyrektor Sieradzki – odpowiedział, że obliczając średnią sumujemy poszczególne wyniki podawane 
przez dyrektorów szkół i dzielone jest przez liczbę oddziałów 
Radny Pankowski A. – zauważył, że brak jest informacji, wzmianki na temat udziału dzieci w OSP, a 
przecież dzieci osiągają wyniki na zawodach 
Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  i  Gimnazjum  w  Zaniemyślu  Pani  Małgorzata  Fertała – 
powiedziała,  że  celem uściślenia  pewnych  rzeczy  związanych  ze  sprawozdaniem przedstawionym 
przez dyrektora Sieradzkiego, sprawozdanie jest wynikiem informacji z poszczególnych szkół, szkoły 
otrzymały ankiety gdzie wykazano jakie informacje uwzględnić, w sprawozdaniu mogły być zawarte 
inne również dane, które przedstawiały by szerszy obraz szkół. Samą efektywność edukacyjną szkół 
można mierzyć różnymi miarami  np. jaki procent uczniów podejmuje naukę w szkołach kończących 
się maturą,  taka analiza jest robiona, w ubiegłym roku po takiej  analizie,  że 79 % uczniów naszej 
szkoły podjęło naukę w szkołach średnich kończących się maturą. Wskaźniki powinny być takie, które 
dałyby  większy  obraz  pracy  szkoły.  Nie  wszystkie  ważne  rzeczy  zostały  zapisane  w  informacji, 
odnośnie udziału dzieci w Ochotniczej Straży Pożarnej współpraca  przebiega bardzo dobrze, również 
współpraca  ze  świetlicą  w  Kępie  Wielkiej,  nasi  uczniowie,  którzy  są  chlubą  reprezentują  nas  w 



zawodach  strażackich  i  niewątpliwie  ich  sukces  powinien  być  zaakcentowany,  tak  samo  jak 
akcentujemy sukcesy sportowe, które niejednokrotnie nie odbywają się pod egidą szkoły. Wszystkie 
dodatkowe zajęcia w szkołach były robione z dobrej woli nauczycieli, wymiar tygodniowy wahał się 
od  do nieraz 4 i więcej godzin, 
Dyrektor Sieradzki – powiedział, że ustawodawca nie zapisał co ma się składać na tą informację, na 
szczeblu  powiatu  wypracowano  wzór  ankiety,  w  niektórych  samorządach  na  sesjach  które  będą 
odbywały się do końca października – informacje na temat realizacji zadań oświatowych będą składali 
pojedynczy dyrektorzy szkół, można za sugestią dyrektorów uwzględnić inne wskaźniki, natomiast 
nikt nie powiedział jakie te wskaźniki mają być, można postanowić, że od przyszłego roku do końca 
października taka informacja będzie składana przez dyrektora danej szkoły , może ta ocena będzie 
bardziej  obiektywna.  Dyrektor  danej  szkoły lepiej  zna osiągnięcia,  zna wyniki  i  wskaźniki  jakimi 
należy się posługiwać. 
Radny Łukaszyk P. – poruszył  sprawę szafek na ksiązki, aby dzieci nie nosiły ciężkich plecaków 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Śnieciskach Pani Beata Świt – Józefowicz – odpowiedziała, że 
szkoła  nie  ma  obowiązku zakupu szafek  do  książek  natomiast  w każdej  klasie  jest  takie  miejsce 
przeznaczone, gdzie jeśli jest wola ucznia pozostawić książki może to ma taką możliwość, zawsze 
zresztą tak było
Dyrektor Sieradzki – wyjaśnił również, że takie pytanie zostało zadane Wojewódzkiemu Kuratorowi 
Oświaty,  Pani kurator odpowiedziała,  że dyrektorzy mogą w różny sposób to rozwiązywać np. za 
pomocą kartonów oznaczonych imiennie
Wójt -  powiedział, że to co powiedział dyrektor Sieradzki może nie jest idealne, w przyszłym roku 
będzie ono bardziej szczegółowe, zawsze można mieć wątpliwości do pewnych kwestii, jaką miarą 
mierzyć,  każdy ma inne zdanie  na temat  poziomu nauczania.  Wiele  dzieci  korzysta  z korepetycji, 
dlaczego muszą z nich korzystać – też trudno to ustalić, może. Może być wiele kryterium jaki jest 
poziom nauczania w naszych szkołach, sprawozdanie nie zawsze będzie zadawalające dla wszystkich.
Radny Jóźwiak – zadał dwa pytania tzn. ma pytanie do Radnych i Pani Przewodniczącej czy takie 
tematy jak oświata w Gminie, są to ważne tematy, zapytał dlaczego na Komisjach problemowych nie 
są one poruszane,  ten temat  dzisiaj  omawiany świetnie  nadaje się na obrady Komisji  Oświatowej 
dotyczy to również Komisji Budżetowej 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Alina Frąckowiak – powiedziała, że Przewodniczący danych 
komisji na pewno wezmą to pod uwagę 
Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  i  Gimnazjum  w  Zaniemyślu  Pani  Małgorzata  Fertała – 
powiedziała, że odnosi wrażenie, że zadanie ustawowe jest  nie w kategoriach troski o oświatę tylko w 
kategoriach sprawozdania, zachodzi pytanie jakie to sprawozdanie chcemy mieć, kwestia korepetycji – 
korepetycje  zawsze istniały,  na korepetycje  dzieci  posyłają  rodzice ,  z  różnego powodu, zjawisko 
korepetycji jest zjawiskiem dobrym , czy zawsze koniecznym nie wiadomo – to zależy od rodzica , 
który  się  decyduje  na  korepetycje.  Nauczycielom stawia  się  ogromne  wymagania  kwalifikacyjne, 
nauczyciele muszą  mieć wykształcenie kierunkowe, pedagogiczne, muszą być dydaktykami, studia 
podyplomowe, a także muszą kończyć kursy, na których nauczyciele szkolą się ze skutecznych metod 
pracy z uczniami. Na koniec Pani Fertała powiedziała, że wyniki są jakie są,  jest gotowa na rozmowy 
dotyczące oświaty. Gmina powinna jasno postawić warunki i kryteria jakie powinny sprostać szkoły. 

Ad. 7. Interpelacje radnych i zapytania organów pomocniczych gminy. 
Radny Grześkowiak J. – poprosił o zebranie poboczy przy drodze Łękno – Polwica, poruszył sprawę 
nasadzeń  drzewek  przy  drodze  Polwica  ,  Polwica  Huby  –  usunięcie  suchych  i  dokonać  nowych 
nasadzeń, następna sprawa dotyczy parku w Polwicy oraz Pałacu – park jest zaniedbany  można by 
wystosować  pismo  z  Urzędu  do  Agencji  Nieruchomości  Rolnej,  administruje  tym  Gospodarstwo 
Mieszkaniowe Skarbu Państwa w Naramowicach 

Ad 8. Podjęcie uchwał 

8a – projekt uchwały przedstawił Pan Lech Kajdasz Kierownik Referatu Infrastruktury
Wójt – wyjaśnił na podstawie mapy tereny objęte planem i tak. 

• teren 4ML i 5ML – w planie zapisano, że nie można tych terenów dzielić, pozostaje w całości, 



• teren 1ML to Sąd rozstrzygnął podział tego terenu, zostało to podzielone na dwóch właścicieli 
–  jeden  z  tych  właścicieli  w między czasie  gdy trwały prace  przy planie  zawnioskował  o 
podział  części  swojego terenu,  trzeba było  wydać  decyzję  administracyjną,  została  wydana 
decyzja podziałowa na część tego terenu tak jak jest w planie zaznaczone, wystąpił dylemat jak 
postąpić  z  drugim  właścicielem  -  właściciel  wnioskował  o  podział  całego  terenu, 
postanowiono, że od ul. Raczyńskiego jest możliwość podziału na duże trzy działki, pozostały 
teren pozostaje nie do podzielenia – podział taki ze względu na media ( szczególnie chodziło o 
kanalizację sanitarną ) 

• tereny 2ML i 3ML - jest to mienie komunalne, w przyszłości teren 3ML można sprzedać pod 
kątem ośrodka, czy rozbudowy ośrodka – zapisane jest minimum 3.000 m2 , pozostałe tereny 
nie przewiduje się do podziału – są tam wieloletnie dzierżawy 

Radny Heimann S.  – zapytał, czy na tym terenie może funkcjonować działka 3.000 m2

Wójt – odpowiedział, że nie jest to grunt rolny 

W wyniku jawnego głosowania Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/197/2009 
za – 9 Radnych, wstrzymujących  – 5 Radnych 
co stanowi załącznik   Nr 3  do niniejszego protokołu

8b - projekt uchwały przedstawiła Pan Lech Kajdasz Kierownik Referatu Infrastruktury
Uwag nie zgłoszono

W wyniku jawnego głosowania Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/198/2009 
za – 13 Radnych, 1 Radny nieobecny przy głosowaniu 
co stanowi załącznik Nr 4  do niniejszego protokołu

8c  -  projekt  uchwały  przedstawiła  Pani  Barbara  Cukrowska  po.  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i 
Gospodarki Gruntami
Jóźwiak J. – zapytał o zapis w uzasadnieniu „ sprzedaż konieczna ze względu na realizację dochodów 
Gminy” czy taki zapis z rozpędu czy aż tak biednie jest, że trzeba sprzedać 
Wójt – odpowiedział, że chciałby aby ta kwota była jak największa ale to nie uratuje budżetu
 
W wyniku jawnego głosowania Rada nie podjęła uchwały 
za – 1 Radnych, przeciw – 11 Radnych, wstrzymujących  – 1 Radny, 1 Radny nieobecny przy 
głosowaniu 

8d - projekt uchwały przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler Skarbnik Gminy Zaniemyśl 
Uwag nie zgłoszono

W wyniku jawnego głosowania Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/199/2009 
za – 13 Radnych, 1 Radny nieobecnych przy głosowaniu  
co stanowi załącznik   Nr 5  do niniejszego protokołu

8e - projekt uchwały przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler Skarbnik Gminy Zaniemyśl 
Uwag nie zgłoszono

W wyniku jawnego głosowania Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/200/2009 
za – 13 Radnych, 1 Radny nieobecnych przy głosowaniu  
co stanowi załącznik   Nr 9  do niniejszego protokołu

7f - projekt uchwały przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler Skarbnik Gminy Zaniemyśl 
Wójt  –  wyjaśnił,  że są  to  środki,  które  w  przyszłym  roku  chcemy  przekazać  na  przygotowanie 
dokumentacji  technicznej  na całość  tego zadania,  Powiat  przystąpi  do realizacji  tego  zadania  gdy 
otrzyma środki z Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 
Uwag nie zgłoszono



W wyniku jawnego głosowania Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/201/2009 
za – 13 Radnych, 1 Radny nieobecnych przy głosowaniu 
co stanowi załącznik   Nr 10 do niniejszego protokołu

8g - projekt uchwały przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler Skarbnik Gminy Zaniemyśl 
Radny Heimann S.  – powiedział,  że  deficyt  jest  przewidywalny  na  1.821.800,00  zł.  zapytał  ile 
potencjalnie Gmina może pozyskać środków w tym roku z budżetu UE
Skarbnik Gminy – odpowiedziała, że w chwili obecnej nie planuje się dochodów z tytułu  refundacji 
wydatków z budżetu UE, aby fikcyjnie nie zmniejszać deficytu,  teoretycznie środki te mogą wpłynąć 

W wyniku jawnego głosowania Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/202/2009 jednogłośnie
za – 13 Radnych, 1 Radny nieobecnych przy głosowaniu 
co stanowi załącznik   Nr 11 do niniejszego protokołu

8h - projekt uchwały przedstawiła Pani Bożena Jaszkiewicz Sekretarz Gminy
Uwag nie zgłoszono

W wyniku jawnego głosowania Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/203/2009 
za – 11 Radnych, wstrzymujących  – 1 Radny,  2 Radnych nieobecnych przy głosowaniu  
co stanowi załącznik   Nr 12  do niniejszego protokołu

8i  -  projekt  uchwały  przedstawił  Pan  Jerzy  Skarbecki   Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Kultury  i 
Rekreacji w Zaniemyślu  
Radny Matela  R.  –  zapytał  czy w związku z  zapisem w rozdziale  III  pkt.  4  dyrektor  musi  być 
wyłoniony w drodze konkursu
Radny Heimann S. –  powiedział, że zadania Ośrodka nie są precyzyjnie określone, które z nich są 
dochodowe, a które nie 
Dyrektor Skarbecki – radnemu Mateli  odpowiedział,  że dyrektor  może być  wyłoniony w drodze 
konkursu ale nie musi, natomiast w sprawie zadań, o których mówił radny Heimann  wyjaśnił,  że 
Ośrodek otrzymuje z budżetu Gminy dotację, Ośrodek ma konkretne zadania, z nich są dochody, które 
są wkalkulowane wydatki 

W wyniku jawnego głosowania Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/204/2009 
za – 11 Radnych, wstrzymujących  – 1 Radny,  2 Radnych nieobecnych przy głosowaniu  
co stanowi załącznik   Nr 13 do niniejszego protokołu

8j - projekt uchwały przedstawił Pan Mirosław Derdak Kierownik zakładu Gospodarki Komunalnej w 
Zaniemyślu 
Uwag nie zgłoszono

W wyniku jawnego głosowania Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/205/2009 
za – 12 Radnych,  2 Radnych nieobecnych przy głosowaniu  
co stanowi załącznik   Nr 14 do niniejszego protokołu

8k - projekt uchwały przedstawił Pan Lech Kajdasz Kierownik Referatu Infrastruktury
Uwag nie zgłoszono

W wyniku jawnego głosowania Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/206/2009 
za – 12 Radnych, wstrzymujących  – 1 Radny,  2 Radnych nieobecnych przy głosowaniu  
co stanowi załącznik   Nr 15 do niniejszego protokołu

Ad. 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
Wójt – odpowiedział :



• sprawa zebrania poboczy na drodze Łękno – Polwica była poruszana na zebraniu wiejskim w 
Polwicy, nie wszystkie wnioski zgłaszane na zebraniach udaje się zrealizować ze względu na 
środki finansowe, do tej pory trudno było wygospodarować środki, na pewno ziemia ta nie 
będzie wysypywana na pobocza, pobocza i tak są już zawyżone, jak tylko będą możliwości 
techniczne i czasowe będzie to zrealizowane,

• drzewka przy drodze Polwica  – Winna – dwa lata  z  rzędu są nasadzenia,  niektóre  się  nie 
przyjęły, pytanie czy nadal ponosić koszty nasadzeń 

• jeśli  chodzi  o  park  w  Polwicy  -  wszystkie  drzewa,  które  zostały  uszkodzone  w  czasie 
nawałnicy  miały  być  uporządkowane  przez  jednego  z  mieszkańców,  który   zaoferował 
uporządkowanie,  w  części  został  teren  uporządkowany,  natomiast  pałac  wymaga  dużych 
nakładów  remontowych,  pismo  zostanie  wysłane   Agencji  Nieruchomości  Rolnej  - 
Gospodarstwa Mieszkaniowego Skarbu Państwa w Naramowicach

Ad.11. Wolne głosy i wnioski
Przewodnicząca  Rady  Gminy –  przekazała  informacje  w  sprawie  oświadczeń  majątkowych, 
dotyczących radnych Gminy Zaniemyśl 

Radny Walkowiak P. – powiedział,  że  Grupa samorządowców z Przewodniczącą Rady Gminy na 
czele,  w dniu  9  października  2009  roku  wyjechała  do  Gminy  Pruszcz  Gdański  na  zaproszenie 
samorządowych władz lokalnych.  Gmina Pruszcz Gdański, należąca do najpiękniejszych zakątków 
województwa pomorskiego, oddalona jest o 10 km od miasta Gdańska. Jest to obszar obejmujący 33 
wsie  na  powierzchni  14.270  ha  i zamieszkiwany  przez  ponad  17.5  tys.  mieszkańców.  Gmina  ta, 
posiadająca  bardzo  bogatą  przeszłość  historyczną  oraz  walory  naturalne  i lokalizacyjne  zaprasza 
w swoje progi zarówno tych, którzy chcą tu zamieszkać, jak i tych, którzy chcą inwestować. Pierwsza 
wizyta samorządowców Gminy Pruszcza Gdańskiego w lipcu tego roku zaowocowała zaproszeniem, 
stąd rewizyta naszej grupy, która spotkała się z bardzo serdecznym przyjęciem ze strony Gospodarzy. 
W bogatym  i napiętym  programie,  a to  ze względu  na  krótki  pobyt,  pokazano  najważniejsze 
inwestycje,  wśród  których  priorytetowe  miejsce  ma  infrastruktura  edukacyjna  obok  takich  jak 
drogowa,  wodociągowa  czy  kanalizacyjna.  Zwiedzono  również  zabytki  kultury,  z których  na 
szczególną  wzmiankę  zasługują  obiekty  sakralne  oraz  historyczna  zabudowa.  Spojrzenie  na  pracę 
innego samorządu miała wymiar edukacyjny  i wzbogaciło doświadczenie.

Przewodnicząca  Rady  Gminy –  odczytała  pismo  sporządzone  przez  tutejszy  Urząd  do  Agencji 
Nieruchomości  Rolnych  w  Poznaniu  w  sprawie  interpelacji  zgłoszonej  przez  radnego  Jerzego 
Grześkowiak na sesji Rady Gminy Zaniemyśl w dniu 14 września 2009r.

Ad. 12. Zamknięcie sesji

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  podziękowała  wszystkim  za  udział  i  zamknęła 
obrady XXVI sesji Rady Gminy Zaniemyśl..

Przewodnicząca Rady Gminy
( - ) Alina Frąckowiak

sporządziła : B. Madajczak


